

Sports Library
體育圖書館
Recommendation Form 推薦表格

1. Book 書籍 Journal 期刊 Audio-visual or CD-ROM 視聽資料或光碟
 Others 其他 (Please specify 請註明: _____)

Title 書/刊名: _____

Author(s) 作者: _____

Publisher (if known) 出版社: _____

Where have you come across the source? 請問何處曾看過此薦購資料?

2. Book 書籍 Journal 期刊 Audio-visual or CD-ROM 視聽資料或光碟
 Others 其他 (Please specify 請註明: _____)

Title 書/刊名: _____

Author(s) 作者: _____

Publisher (if known) 出版社: _____

Where have you come across the source? 請問何處曾看過此薦購資料?

Suggested by 建議者

To facilitate handling of your recommendation, please provide the data marked with (*) on the form.
為方便處理你的建議，請在表格上提供標有 (*) 的資料。

- Sports Library member 會員 Non-Sports Library member 非會員
 Staff 職員 Athlete 運動員

Name 姓名*: _____

Tel. No./Email 電話/電郵*: _____

《Personal Information Collection Statement 收集個人資料聲明》

- The personal data collected in this recommendation form will be used for communication and statistical purposes only. The Sports Library will not transfer your personal data to any third parties.
推薦表格所收集的個人資料只會作聯絡及統計用途。本圖書館不會將你的個人資料轉移給任何第三方。
- To keep you informed of Sports Library or Hong Kong Sports Institute (HKSI) activities, the Sports Library would like to use your personal data, including your name, phone number and email address, to update you on the latest activities of the library or HKSI. You are free to decide whether you wish to receive such information. If you choose not to do so, please put a "✓" in the box below.
為讓你得知最新的體育圖書館或香港體育學院活動，體育圖書館將使用你的個人資料，包括你的姓名、電話號碼和電郵地址，將有關圖書館或香港體育學院的最新資訊提供給你。你可選擇是否同意接收上述資訊。若不同意的話，請於下列有關拒收資訊一欄之空格內加上「✓」號。
- You are entitled to request access to and correction of any errors in your personal data. If you wish to do so, you may contact Sports Library by email at sic@hksi.org.hk or by phone at (852)2681 6130.
你有權要求查閱及修正你的個人資料。你可以電郵至 sic@hksi.org.hk 或致電(852)2681 6130 聯繫體育圖書館提出有關申請。

- I do not wish to receive any information from the Sports Library in relation to the Sports Library or HKSI activities.
本人不同意日後接收由體育圖書館發出有關體育圖書館或香港體育學院活動的資訊。

For Office Use Only 此欄只供本圖書館填寫

Date: _____

Handled by: _____